
              

  

 

Bestyrelsesmøde dag d. 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Charlotte, Hans, Anita, Jørn, Tove, Hanne, Lone og Mette YO  

Afbud fra: Mette H og Jørn  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt og 

velkommen til det nye skoleår 

 

Stine    B  17.00 Godkendt 

2. Forretningsorden og Årsplan for 

Skolebestyrelsen (Bilag)   

 

Mette/Lone   D 17.05   Årsplan er godkendt, dog mangler dato for dialogmøde. 

Forretningsorden er også godkendt og lægges ud på 

hjemmesiden. 

 

3. Årets forældremøder  

- Hvem deltager som 

repræsentant for SB?  

- Præsentationen der bruges  

 

Stine/Mette   D/B   17.20  A-sporet Udskoling     d. 30/8 kl. 16.00 – 17.30 – Mette H 

A-sporet Indskoling     d. 12/9 kl. 16.00 – 18.00 – Mette H 

A-sporet Mellemtrin    d. 13/9 kl. 16 .00 – 18.00 - Hans 

K-sporet                       d. 13/9 kl. 17.00 – 18.30 - Stine  

X-sporet                       d. 4/10 kl. 17.00 – 18.30 - Helle? 

M-sporet                      d. 4/10 kl. 17.00 - 18.30 – Helle? 

 

Præsentation sendes ud sammen med referatet, og 

medarbejderne sørger for at præsentationen kan vises.  

 

4. Sådan gør vi med 

Meddelelsesbogen  

- Præsentation af vores måde at 

 Mette/Lone   O  17.35 Værd at vide/fakta ark til brug for medarbejderne og 

ligeledes i forbindelse med overgange.  
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gøre det på (bilag)  

 

 

Meddelelsesbogen udfyldes minimum én gang om året 

og på Valdemarskolen har vi valgt én gang i dette 

skoleår. 

 

Forslag om at det overvejes om meddelelsesbogen 

fremadrettet – altså fra skoleåret 2024/25 kan udfyldes 2 

gange om året.  

 

Der laves et tillæg til meddelelsesbogen der hedder 

”Værd at vide” samt en pædagogisk læreplan.  

 

I den pædagogiske læreplan beskrives det, hvordan der 

stillaseres pædagogiske omkring barnet. 

 

5. Sådan gør vi med ”Ud af huset 

ture, hytteture og lejrskoler” 

(bilag) 

 

 Mette/Lone  O/D   17.45  Forslag om, at eleverne i A-sporet indskoling kommer på 

ture fremfor lejrskole. Forslaget skal drøftes i de enkelte 

afdelinger og tilbage til skolebestyrelsen hvor princippet 

godkendes endeligt.  

 

6. Nye ønsker til principper  

- Mobil/digital dannelse?  

- Sådan gør vi med 

forældremøder  

- ??? 

 

Stine/Mette  D/B 18.00  Vi er enige om at starter med at arbejde med følgende 

princip: 

 

• Mobil/digital dannelse/børns digitale liv – vi 

sender materiale med som inspiration 

 

7. Dialogaften for forældre i dette 

skoleår (marts)  

- Beslutning om oplægsholder  

Jens Andersen (opdragelse og 

familieliv), Anne-Mette Sohn 

(sensitivitet og egenomsorg) 

er bud fra ledelsen  

Tag jeres gode bud på mulighed 

oplægsholdere med til mødet så vi kan 

inspirere hinanden 

 Mette/Lone  

 

D/B 18.15 Forslag:  

 

Den forbudte sorg - om at få et barn med særlige 

udfordringer. Stine har et konkret forslag som hun sender 

til Mette. 
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8. Landsmøde i Skole og forældre 

17. og 18. november   

- Er der nogen der gerne vil 

med? 

  

 Stine   B  18.30 Der er ingen bestyrelsesmedlemmer, der ønsker at 

deltage i år. 

 

 

 

 

9. Nyt fra Valdemarskolen  Stine  O  18.35  Forældrene   

• Samrådsmødet - budget, samarbejdsmodellen 

• Udfordringer med hjemsendelse af elever fra 

Taxa Øst – mange elever, for meget støj. 

• Spørgsmål om handicap parkeringsplads ved 

hovedindgangen 

• Der mangler parkeringspladser ved Taxa øst til 

de forældre der selv afleverer deres børn 

• Der mangler stadig information vedr. program for 

feriepasningen i nogle afdelinger. Det skulle der 

gerne være styr på nu, da der i dette skoleår er 

afsat en time om ugen til samarbejdstid for alle 

ansatte pædagoger, og ledelsen har indkaldt til 

feriepasningsmøde ca. 3 uger før 

feriepasningsperioderne.  

 

Medarbejderne  

• Der var lidt udfordringer i forbindelse med 

tilmelding til feriepasningen på Aula, da Aula 

lavede et rul fra et skoleår til det nye. Der har 

været mange elever, der var tilmeldt, men ikke 

mødt op.  

• Vi får visiteret elever efter der har været 

klassedannelser, og det giver lidt ekstra 

udfordringer i klasserne.  

• Der er blevet ansat en del nye medarbejdere, da 

vi har fået flere elever visiteret.  
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Ledelsen 

• Opstart (nye elever, forældre, afdelinger, 

afdelingsledere mm) og pædagogiske indsatser 

og kompetenceudvikling i skoleåret.  

• FB – opstart – forældre der ikke vil have deres 

børn på billeder- hvad gør vi? MYO skriver ud til 

alle forældre på skolen inden vi begynder at 

lægge billeder op på siden. 

• Skolefoto – hvert år eller hvert andet år? Der er 

ønske om skolefoto hvert år. 

• Feriepasningen – koordinator og ledelse  

• Rollemodeller – hvordan er vi det bedst overfor 

vores elever 

• Budgethøring – MYO sender det, der vedr. 

skoleområdet til skolebestyrelsen og MYO laver 

udkast til høringssvar. Kommentarer til MYO 

senest den 10. september 

• Mette sender oplæg fra Mads til skolebestyrelsen 

 

10. Eventuelt og punkter til næste 

møde eller kommende møder 

 

    18.50 • Billede af bestyrelsen tages – så huske at sætte 

håret           . 

 

• Godkendelse af Sådan gør vi med det gode SHS. 

• Skoleudviklingssamtalen d. 14.12.2023 – 

forberedelsen  

 

 

   


